
Protokół  Nr XXVII/2009
z sesji Rady Gminy Barciany

odbytej w dniu 30 stycznia 2009 r.

Obradom  sesji  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Henryk  Nosek.  Sesję 
rozpoczęto o godz.  1500,  a  zakończono o godz.  1720 W obradach Rady Gminy na 15 Radnych 
uczestniczyło 13 Radnych.  
 

Porządek obrad:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Powołanie sekretarza obrad.
3.   Przedstawienie porządku obrad sesji oraz ewentualne jego zmiany.
4. Informacja  Wójta  Gminy o  realizacji  podjętych  uchwał  Rady  Gminy  i  działaniach  między 

sesjami.
5. Interpelacje i zapytania Radnych.
6.  Projekt uchwały w sprawie stawek dotacji przedmiotowej dla gminnego zakładu budżetowego.
7.   Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania   
      Problemów Alkoholowych.
8.   Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 

Barciany na rok 2009.
9.   Stanowisko w sprawie przystąpienia do regionu gospodarki odpadami. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
11.  Wolne wnioski i informacje.
12. Wnioski mieszkańców. 
13. Sprawy różne.
14. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Gminy.
15. Zakończenie obrad.

Ad. 1. Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Nosek otworzył obrady XXVII sesji Rady Gminy 
Barciany. Powitał Radnych, Wójta, Sekretarza,  dyrektorów i kierowników jednostek, sołtysów oraz 
wszystkich  przybyłych  osób/  listy  obecności  Radnych  i  sołtysów  stanowią  załączniki  do 
protokołu /. Stwierdził, że obrady sesji są prawomocne – na ustawowy skład Rady obecnych jest 13 
Radnych. 

Ad. 2. Na sekretarza obrad Przewodniczący powołał Radną Mariolę Szewczyk.

Ad. 3. Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. Zapytał czy są uwagi do 
przedstawionego porządku. 

Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady Gminy  poddał  porządek  obrad  pod  głosowanie.  W głosowaniu  jawnym 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów za. 

Ad. 4. Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta Gminy o przedstawienie informacji 
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o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy i działaniach między sesjami.

Wójt  Gminy przedstawił  informację  /  informacja  stanowi  załącznik  do  protokołu  /.  Dodał,  że 
uczestniczył  w dniu  wczorajszym w konferencji  PROW – nabór  srodków na odnowę wsi  oraz 
uczestniczył w Związku Gmin Warmińsko – Mazurskich, na którego posiedzenie został zaproszony 
Marszałek Województwa.  Następnie Wójt powiedział o planowanej inwestycji – projekt - Internet 
dla  gminy.  Następnie  powiedział,  że  w  dniu  dzisiejszym  wpłynęło  pismo  z  Zarządu  Dróg 
Wojewódzkich o budowie chodnika przy ul. Mazurskiej – dofinansowanie w kwocie 200 tys oraz 
dofinansowanie w kwocie 50 tys na budowę chodnika w Windzie. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawienie informacji.    

        

Ad. 5. Interpelacje i zapytania Radnych.

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Nosek poprosił o przedstawienie oraz omówienie 
projektu  uchwały  w sprawie stawek dotacji przedmiotowej dla gminnego zakładu budżetowego

Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski powiedział, że obowiązek posiadania takiej uchwały wynika z 
ustawy o finansach publicznych. Dotacja musi być jasno określona. Dodał, że uchwała ta powinna 
być podejmowana przed uchwaleniem budżetu. Powiedział, że pozycje kwotowe są takie same jak 
w budżecie. Przedstawił następnie wyliczenia. Powiedział, że roboty publiczne dalej będą 
wykonywały pracę, która jest niezbędna do wykonania w miejscowosciach nie ujętych w uchwale.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za omówienie i poprosił przewodniczących  komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych komisji. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  -   Elżbieta  Machniak 
powiedziała, że członkowie komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały. 

 

Przewodnicząca  Komisji  Finansów  i  Budżetowej  –   Ala  Wierzbicka  powiedziała,  że  Komisja 
głosowała jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały.  

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –  Teresa 
Nowicka  powiedziała,  że  członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  tej 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawione opinie. Zapytał czy jeszcze ktoś chce 
zabrać głos przed głosowaniem. W związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały, po czym 
poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 13 głosami za, głosów 
przeciw i wstrzymujących się nie było / uchwała stanowi załącznik do protokołu / .
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Ad . 7. Następnie Przewodniczacy Rady Gminy poprosił Panią Teresę Sawa o omówienie projektu 
uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych.

Pani  Teresa Sawa – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Barcianach omówiła 
projekt tej uchwały.  Powiedziała, że program taki jest uchwalany corocznie zgodnie z ustawą o 
wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Powiedziała, że zaplanowane jest na 
realizację tego programu 58 tys zł i są to wpływy z opłat za korzystanie z zezwoleń. Następnie 
wymieniła cele zawarte w programie oraz przedstawiła realizatorów programu.  Powiedziała też, że 
w  tym  roku  wprowadzili  urealnienie  programu  –  i  jest  to  uzupełnienie  innych  programów, 
uzupełnienie strategii rozwiązywania problemów społecznych oraz działań GOPS-u.    

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za omówienie i poprosił przewodniczących  komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych komisji. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  -   Elżbieta  Machniak 
powiedziała, że członkowie komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały. 

 

Przewodnicząca  Komisji  Finansów  i  Budżetowej  –   Ala  Wierzbicka  powiedziała,  że  Komisja 
głosowała jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały.  

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –  Teresa 
Nowicka  powiedziała,  że  członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  tej 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawione opinie. Zapytał czy jeszcze ktoś chce 
zabrać głos przed głosowaniem. W związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały, po czym 
poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 13 głosami za, głosów 
przeciw i wstrzymujących się nie było / uchwała stanowi załącznik do protokołu / .

Ad. 8.  Następnie Przewodniczacy Rady Gminy poprosił Panią Teresę Sawa o omówienie projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Barciany 
na rok 2009.

Pani Teresa Sawa  - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barcianach omówiła ten 
program.  Ustawa  o  przeciwdziałaniu  narkomanii  nakłada  obowiązek  podjęcia  takich  działań. 
Powiedziała, że także program jest uchwalany corocznie. Następnie przedstawiła cele programu. 
Główną instytucją, która realizuje ten program to GOPS.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za omówienie i poprosił przewodniczących  komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych komisji. 
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Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  -   Elżbieta  Machniak 
powiedziała, że członkowie komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały. 

 

Przewodnicząca  Komisji  Finansów  i  Budżetowej  –   Ala  Wierzbicka  powiedziała,  że  Komisja 
głosowała jednogłośnie za przyjęciem projektu uchwały.  

Przewodnicząca  Komisji  Samorządu,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  –  Teresa 
Nowicka  powiedziała,  że  członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  tej 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawione opinie. Zapytał czy jeszcze ktoś chce 
zabrać głos przed głosowaniem. W związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały, po czym 
poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu jawnym uchwała została przyjęta 13 głosami za, głosów 
przeciw i wstrzymujących się nie było / uchwała stanowi załącznik do protokołu / .

Ad  9.  Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  Wójta  Gminy  o  omówienie  sytuacji 
dotyczącej  przystąpienia do regionu gospodarki odpadami.

Wójt  Gminy  –  Łukasz  Wiśniewski    powiedział,  że  w  ubiegłym  roku  w  sierpniu  był 
przygotowywny projekt uchwały dot. przystąpienia do Zakładu Gospodarki Odpadami w Olsztynie. 
Uchwała  ta  jednak  nie  została  podjeta  przez  Radę,  więc  Wójt  Gminy  wystosował  pismo  do 
Prezydenta Olsztyna.  Nie otrzymał odpowiedzi  na  to pismo. Dopiero w styczniu br.  otrzymał 
pismo od Prezydenta Olsztyna, który prosi o podjecie ostatecznej decyzji. Powiedział, że Gmina 
Barciany ma dołożyć do tej inwestycji 600 tys zł. Powiedział, że teraz już zaczynamy odczuwać 
problem  z  cenami  śmieci,  więc  trzeba  szybko  podjąć  decyzję.  Jednakże  Wójt  powiedział,  że 
proponuje  powstrzymać  się  przed  podejmowaniem jakichkolwiek  decyzji  ponieważ  i  wymienił 
następujące argumenty:

− Miasto  Olsztyn  jest  przed  wyborami  prezydenckimi  i  w  lutym  będzie  wybrany  nowy 
prezydent miasta;

− spośród 40 gmin, które powinny przyjąć uchwałę o przystąpieniu do Zakładu Gospodarki 

 Odpadami w Olsztynie, ale   na dzień dzisiejszy przystąpiło tylko 19 gmin;

− prowadzone są dyskusje na Związku Gmin „Barcja”, aby na poziomie powiatu stworzyć 
„własny  związek  śmieciowy”.  Nie  będzie  ten  związek  dotowany  ze  środków  unijnych, 
ponieważ nie zostaną spełnione kryteria dotyczace liczby mieszkańców. Dodał, że został już 
podpisany list intencyjny przez przedstawicieli gmin i powiatu. Powiedział, że od ok. roku 
Urząd Marszałkowski stwarza problemy właścicielowi składowiska w Mażanach.  Gdyby 
Mażany miały pozwolenie zintegrowane było by to wyjściem z tej sytuacji. Powiedział, że 
osobiście uważa, zę lepsze było by skadowisko blisko nas w sąsiedniej gminie. Na 4 lutego 
br.  jest  zaplanowane spotkanie wójtów z przedstawicielem Mażan w celu wypracowania 
sposobu zachęcenia Urzędu Marszałkowskiego do współpracy.  Na dzień dzisiejszy prosi, 
aby wstrzymać się  zdecyzją  funkcjonowania smieci.  Ten problem nie ucieknie,  ale  być 
może wkrótce się wyjaśni i rozwiąże na poziomie lokalnym.
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Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Nosek podziękował za omówienie. Zapytał czy ktoś chce 
zabrać głos. 

Radny Wiesław Gajdowski powiedział,  że w 28 sierpnia ubiegłego roku w projekcie uchwały o 
przystąpieniu do Zakładu Gospodarki Odpadami w Olsztynie był załączony wykaz gmin, którym 
proponuje się przystąpienie do tego związku. Powiedział, że nie unikniemy od tematu, do którego 
związku mamy przystąpić. Jesteśmy ukierunkowani na Olsztyn. Ale dobrze by było gdyby Mażany 
otrzymały pozwolenie. Powiedział, że niepokojący jest fakt, że stawia się nas pod ścianą. Z pisma 
Prezydenta Olsztyna z dnia 18 grudnia wynika, że musimy uregulować koszta i ponieść następne na 
rok bieżący. Proponuje, tak jak mówił Wójt – poczekać na wyklarowanie się sytuacji.

Wójt  Gminy  –  Łukasz  Wiśniewski  uzupełnił,  że  19  gmin  z  pośród  40  podjęło  uchwałę  o 
przystąpieniu do Zakładu w Olsztynie. Powiedział,  że  gminy, które należą do związku „Czyste 
Mazury” nie przystąpiły do Olsztyna. Dopowiedział, że na ostatnim posiedzeniu „Barcji” Prezes 
Komunalnika prezentował koncepcję stworzenia segregacji śmieci, gdzie śmiecie te po segregacji 
są tańsze. 

Radny Wiesław Gajdowski  przytoczył  uchwałę  Gminy Gietrzwałd.  Powiedział,  że  funkcjonuje 
podatek śmieciowy i płaci się o w kwocie 3,50 zł od osoby. Zapytał czy nasze stanowisko zostanie 
przekazane do Marszałka. 

Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski powiedział, że jeszcze Rada nie wypracowała stanowiska, ale 
ma nadzieję, że zostanie owe stanowisko wypracowane. 

Przewodniczący Rady Gminy –  Henryk Nosek podziękował  za  dyskusję.  Powiedział,  że  temat 
śmieci jest obecnie na tapecie. Sytuacja się zmieniła, ale nie jesteśmy jeszcze pod ścianą. Mamy 
alternatywne  ścieżki.  Powiedział,  że  Rada  wypracuje  stanowisko  i  podzielą  się  informacją  na 
następnej sesji.

Ad 10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

         

Nie było zgłoszonych interpelacji.

Ad 11.  Wolne wnioski i informacje.

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie wolnych wniosków i informacji.  

Sołtys Sołectwa Ogródki – Marek Łapin zapytał  skąd się wzięło naliczenie i  dlaczego są takie 
stawki za obkaszanie terenów zielonych.
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Wójt  Gminy  –  Łukasz  Wiśniewski  powiedział,  że  na  takich  stawkach  bazuje  Rejon  Dróg  w 
Kętrzynie.

Sołtys Sołectwa Ogródki – Marek Łapin powiedział, że np. w Ogródkach tylko raz było obkaszane. 
Zapytał dlaczego gmina nie może płacić rolnikom za obkaszanie terenów zielonych. 

Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski powiedział, że pole manewru dla rolników jest niewielkie, bo 
RIO zarzuca wykonywanie usług przez rolników na rzecz gminy. Wójt zaproponował jeszcze, że 
być może lepiej by było, gdyby zebrania sołeckie organizować jeszcze przed przygotowywaniem 
projektu budżetu, żeby mieszkańcy mogli zgłaszać wnioski do budżetu. Dodał ponadto, że jeżeli 
chodzi  o  obkaszanie  terenów  zielonych  to   tych  prac  zostaną  także  skierowani  pracownicy 
interwencyjni.

Ad 13. Sprawy różne.

         

Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Nosek poprosiło zgłaszanie spraw różnych.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Robczak przedstawił sprawozdanie z działalności 
Komisji Rewizyjnej w 2008r. ( sprawozdanie to stanowi załącznik do protokołu )

Radny Wiesław Gajdowski powiedział, że na XXV sesji rady Gminy zostało skierowane do niego 
pytanie dotyczące azbestu. Powiedział, że odpowiedź przekaże na następnym posiedzeniu sesji.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  pismo  Sołtysa  i  Rady  Sołeckiej  Sołectwa 
Suchawa  w  sprawie  możliwości  przesunięcia  środków  na  modernizację  drogi  w  Suchawie. 
Powiedział,  że pismo to było przedmiotem posiedzenia Komisji  Finansów i  Budżetu, ale nikt  z 
Sołectwa Suchawa nie przybył na to spotkanie.

Sołtys Sołectwa Suchawa – Józef Chwała zabrał głos i powiedział, że znają odpowiedź więc nie 
przyszli na to spotkanie.

Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski uzasadnił, że starostwo odpiera iz Wójt nie zapewnił środków. 
To jest  odpieranie  ataku,  ale  żadne pismo nie  wpłynęło  do Wójta  od Starostwa o zapewnienie 
środków. Powiedział, że jest pewna presja z Suchawy, że walczą o te droge tyle lat. Ktoś stwierdził, 
że droga jest do nikąd – tu chodzi o kryteria przy ubieganiu się o środki zewnętrzne. 

Sołtys Sołectwa Suchawa – Józef Chwała powiedział, że nie chodzi o to czy droga będzie zrobiona 
w tym roku czy nie,  czy będzie  w przyszłości  robiona.  Powiedział,  że  chce  aby Rada Gminy 
zabezpieczyła środki – prosi tylko o wolę.

Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski powiedział, że Starostwo nie zrobiło nic by zapewnić środki.
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Sołtys Sołectwa Suchawa – Józef Chwała powiedział, że Starosta powiedział, że Wójt Gminy nie 
zadaklarował kwoty. 

Wójt  Gminy  –  Łukasz  Wiśniewski  powiedział,  że   korespondencja  między  Starostwem  a 
Sołectwem Suchawa nigdy nie wpłynęła do wiadomości Urzędu.

Sołtys  Sołectwa  Ogródki  –  Marek  Łapin  powiedział,  że  popiera  rozgoryczenie  mieszkańców 
Suchawy i uważa, że trzeba im pomóc. Należy coś z tym zrobić. 

Radny Wiesław Gajdowski  powiedział,  że  popiera  sołtysów. Widzi  co się dzieje  w kraju jeżeli 
chodzi o tempo budowy dróg. Uważa, że ze słuszną inicjatywa wychodzą mieszkańcy Suchawa. 
Powiedział, że najwięcej dróg w gminie to drogi powiatowe. Po tych drogach jeżdżą samochody, 
autokary. Może Sołtys Suchawy ma rację. Powiedział, że może ten temat jest zamknięty na ten rok, 
ale może na następny. Zapytał od czego mamy radnych powiatowych? – niech przedstawią czy 
występowali o modernizację dróg w Gm. Barciany. Stwierdził, że także był zaskoczony tym, że 
trzeba budować drogę Barciany – Srokowo i droge Arklity – Mołtajny. Dodał, że ktoś w Radzie 
Powiatu  nie  widzi  potrzeby  remontu  dróg.  Kategoryzacja  dróg  musi  obowiązywać.   Nie  raz 
powtarzał, że Gmina ponosi koszty na drogi powiatowe.

Sołtys Sołectwa Suchawa – Józef Chwała powiedział,  że składali  do budżetu gminy wniosek o 
zapewnienie środków na modernizację drogi.

Radny Wiesław Gajdowski powiedział, że proponuje aby wystosować pismo z sołectwa Suchawa 
do Radnych Powiatowych z zapytaniem czy występowali do Rady Powiatu o zapewnienie środków 
na drogę w Suchawie. 

Przewodniczący  Rady Gminy –  Henryk  Nosek  powiedział,  że  na  sesje  zapraszany jest  Radny 
Powiatowy Witold Bogdanowicz i Jarosław Podgórski.

Wójt Gminy – Łukasz Wiśniewski powiedział, że popiera sołtysów. Powiedział, że nie chodzi też o 
przepychankę. Razem wspólnie uda się coś zdziałać. Wójt oraz rada nie ma wpływu na całą ta 
sytuację. Wójt powiedział, że to nie on obiecywał 40 kilometrów dróg przygranicznych. Możemy 
wyjść z tą propozycją, żeby zabezpieczyć środki.

Wiceprzewodnicząca  Rady Gminy – Mariola  Szewczyk  powiedziała,  że  podobna sytuacja  była 
kilka lat temu. Gmina przygotowała dokumentację, a Starostwo miało wybudować drogę. To jest 
niewywiązywanie się z obietnic. 

Sołtys  Sołectwa  Suchawa  –  Józef  Chwała  powiedział,  że  się  spotykali  w  Straostwie  i  chcieli 
protokołować spotkanie ze Starostą ale Starosta powiedział, że nie ma takiej potrzeby. 
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Wójt  Gminy  –  Łukasz  Wiśniewski  powiedział,  że  mój  poprzednik  zobowiązał  się  na 
dofinansowanie  w 50  % sporządzenia  dokumentacji.   Powiedział,  że  była  sytuacja  podobna  – 
została podpisana umowa na sporządzenie przez Gminę dokumentację na chodnik w Windzie i na 
ul.  Mazurskiej,  a  wykonawstwo Zarząd  Dróg Wojewódzkich,  gdzie  po  pewnym czasie  Zarząd 
przysłał pismo że wykonają tyle chodnika na ile mają środków, a gmina może dołożyć to wykonają 
więcej tegoż chodnika.     

Przewodniczący Rady Gminy – Henryk Nosek powiedział,  że uważa,  iż do tematu powrócimy. 
Powiedział  także,  że  zmarła  mama  Pana  Nowickiego  –  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy. 
Nabożeństwo pogrzebowe rozpoczyna się jutro o godz. 10.00 w kaplicy w Kętrzynie. 

Ad. 14. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Gminy.

Przewodniczący Rady powiedział, że protokół z XXVI sesji Rady Gminy wyłożony były do wglądu 
pół godziny przed sesją. Zapytał czy są jakieś uwagi do treści protokołu. Radni uwag nie zgłosili. W 
związku z czym Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. W głosowaniu jawnym protokół 
został przyjęty 13 głosami za. 

Ad. 15. Zakończenie obrad.    

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady 
XXVII sesji Rady Gminy, dziękując wszystkim za udział.
                                                                           

Przewodniczący Rady Gminy

           Henryk Nosek
Protokolant: Emilia Żelichowska                                                      
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